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Årsmelding 2023 

 

 

1. Styrets generelle rapport 

Sakene styret har hatt mest fokus på i 2023 er:  

 

- Strategiarbeid. Styret har gjennomført strategisamling i oktober 2023, hvor status i 

velets arbeid, ny strategiplan for 2025-2027, samt handlingsplan for 2024 var tema. 

Strategiarbeidet er givende, og etter styrets oppfatning svært viktig for å gi en klar 

retning og veiledning for styrets arbeid i kommende 3-års periode.  

- Medlemsregister. Registeret ble etablert i samarbeid med Rubic i 2021, og styret har 

fortsatt den betydelige prosessen med oppfølging og oppdatering av medlemmenes 

kontaktinformasjon. Vi mener vi nå kan betrakte arbeidet som fullført.  

- Ny hjemmeside. Vår nye hjemmeside er publisert.  Vi vil jobbe videre for å sikre god 

informasjon til medlemmer og potensielle medlemmer..  

- Sjusjøposten. Styret har jobbet at Sjusjøposten fortsatt skal utgis i papirformat; i lys av 

at vår samarbeidspartner GD har meddelt at de ikke lenger kan medvirke til å få 

produsert og distribuert magasinet. Dette har vært utfordrende, men styret har funnet 

i alle fall kortsiktige løsninger ved å engasjere andre samarbeidspartnere for 

produksjon, trykking og distribusjon. Vi har dessuten satt i gang et redaksjonsarbeid 

med et par nye journalister.  

- Medlemmer. Antallet medlemmer er etter styrets oppfatning dessverre fortsatt for 

lavt. Styret har gjennomført diverse tiltak siste år, som stand på Sjusjøen og deltakelse 

på arrangementer, og vil fortsette å jobbe med tiltak for å rekruttere medlemmer. Vi 

oppfordrer alle medlemmer til å bidra som ambassadører slik at alle som har en 

fritidseiendom på Sjusjøen får informasjon om og blir anbefalt å melde seg inn i 

Sjusjøen Vel. For alle medlemmer er det en fordel at vi er og blir så mange som mulig.  

- Nye brøyteavtaler. Styret startet høsten 2023 å forberede forhandlingene om nye 

brøyteavtaler f.o.m. sesongen 2024/2025. Det er god dialog med grunneiere og 

entreprenører, og vi har som siktemål å nå frem til en omforent avtale til riktige 

betingelser i god tid før neste brøytesesong.  

- Samarbeid med Destinasjon Sjusjøen SA.  Styret har stor tro på at et tett samarbeid 

vil styrke velets arbeid. Vi bistår med å stille med personell til arrangementer i regi av 

Destinasjon Sjusjøen SA. Det første arrangementet var Queen-konserten på Sjusjøen 
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sommeren 2023, hvor vi stilte med 11 personer. Samtlige meldte tilbake at det hadde 

vært en god opplevelse, og styret ønsker å utvikle deltakelse i arrangementer videre.  

- Vern og hogst av skogen. Styret, og spesielt en meget aktiv og godt arbeidende 

arbeidsgruppe ledet av Tone Munz, har fortsatt sitt arbeid med innspill til ny 

verneskogforskrift, og påvirkning av grunneierne, Statsforvalteren og kommunen. I 

tillegg er vi enige med grunneierne i vårt område om å starte gjennomhogst i 

hyttefeltene fra 2024, et arbeid som vil ta anslagsvis 3 år å gjennomføre.  

- Brukerbetaling. Sjusjøen Vel har ett medlem i arbeidsutvalget for brukerbetaling av 

veg- og vannvedlikehold i Pihl AS’ område. Styret mener dette arbeidet fungerer godt, 

og at kostnadene er fordelt mellom prosjektene på riktig måte.  

- Temamøter. Vi har gjennomført to temamøter i 2023, og styret ønsker å fortsette 

denne praksisen.  

 

2. Velets tillitsvalgte  

2.1. Styret 

Leder   Erik Alver, Lillehammer 

Nestleder  Erik Gaalaas Engesveen, Ringsaker  

Sekretær  Terje Antonsen, Fredrikstad 

Kasserer  Kjell Sårheim, Lillestrøm 

Styremedlem  Petter Stensby, Nordkisa 

Styremedlem  Marit Holm Karlsen, Halden  

Styremedlem  Wenche Huser Sund, Kirkenær 

Styremedlem  Oksana Sevilhaug, Jessheim 

1. vararepresentant Bjørn Dalsveen, Ringsaker 

2. vararepresentant Andrea Kilen, Bærum 

 

2.2. Revisjon 

Revisor   Martin Lie, Aurskog-Høland 

Vararevisor  Erik Frøshaug, Aurskog-Høland 

 

2.3. Kontrollkomité 

Leder   Egil Høyem, Oslo 

Medlem  Steinar K. Afseth, Ringsaker 

Medlem  Halvor Møllerløkken, Lillehammer 

 

2.4. Valgkomité 

Leder   Tone Munz, Oslo 

Medlem  Geir Frøshaug, Hemnes 

Medlem  Ole Petter Gundersen, Elverum 
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3. Styrets og arbeidsgruppenes arbeid 

Det er i driftsåret holdt 7 styremøter og én strategisamling, og det er protokollført 41 saker, 

omtrent på linje med foregående år. I tillegg har styret hatt løpende kontakt på telefon, e-

post og videomøter på Teams.  

 

Arbeidsgruppenes arbeid:  

 

3.1. Kontakt mot grunneiere, Ringsaker kommune, brøyting, andre velforeninger, 

SOS, arbeidsgruppe for brukerbetaling, og Destinasjon Sjusjøen SA 

Medlemmer i arbeidsgruppa: Erik Alver, Erik Gaalaas Engesveen, Kjell Sårheim, Terje 

Antonsen og Petter Stensby.  

 

3.1.1. Samarbeid med grunneierne 

Styret har åpen og god dialog med grunneierne om alle forhold av betydning.  

 

3.1.2. Forholdet til Ringsaker kommune 

Sjusjøen Vel har dialog med Ringsaker kommune om de saker som opptar oss til enhver 

tid; enten via eget styre eller gjennom VIR (se punkt 3.1.4.). Vi sendte brev 8.8.2023 om at 

det er stort behov for å etablere et nytt avfallsdeponi for kvist, hogstavfall og småtrær.  Vi 

sendte også et brev 11.12.2023 om bekymring for gjengroing av åpne fjellområder på 

Sjusjøen, og ønsket om et møte med kommunen og grunneierne. Sjusjøen Vel var 

representert med 2 personer på felles møte for velforeningene, grunneierne og Ringsaker 

kommune 12.1.2024 om planarbeidet, strategi for Sjusjøen og samarbeid om fjellområdene. 

Møtet var positivt og det ble fremført viktige synspunkter fra velforeningene.  

 

Vannsaken er endelig løst, og byggestoppen opphevet. Styret er tilfreds med dette.  

 

3.1.3. Brøyting 

Vi er nå inne i det siste av de tre årene som omfattes av avtalen med grunneierne og de to 

entreprenørene Storaasen AS og Kvarberg AS om betingelser for tjenesten. Vi er nå i gang 

med samtaler om grunnlaget for en ny avtale for kommende tre år. Utgangspunktet for 

klager og innspill fra hytteeierne er i hovedsak fundert i pris. Vårt hovedfokus for 

kommende avtaleperiode er derfor todelt. Det ene er å få et så godt innsyn i prissetting og 

reelle kostander som mulig, slik at vi kan være så trygge som mulig på at prisene er 

innenfor det vi anser som rimelig. Det andre målet er å finne frem til en løsning for de som 

ikke benytter sin hytte i like stor grad om vinteren, med en mulighet for å betale en 

grunnpris som omfatter et avtalt antall brøytinger for så å kunne betale ekstra pr. gang for 

flere brøytinger. Styret understreker at ikke bare pris vil være utslagsgivende for hva som 
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er en god avtale om brøyting; leveringsdyktighet, lokalkunnskap og kvalitet vil være 

vesentlige momenter for oss.  

 

Det har også kommet innspill basert på sammenlikning av priser for brøyting på 

forskjellige hyttedestinasjoner. Dette er vi bevisst i vår søken etter å finne frem til det vi 

kan kalle en "riktig" pris for tjenesten. Informasjon om dette vil komme på vår hjemmeside 

når vi har kommet frem til noe vi kan anbefale medlemmene å takke ja til. Vi presiserer 

dog at Sjusjøen Vel ikke er og kan være en juridisk part i en slik avtale. Dette innebærer at 

avtale om brøyting blir en type prinsippavtale for hva Sjusjøen Vel kan anbefale overfor 

sine medlemmer, og det vil fortsatt være slik at den/de enkelte hytteeier/e selv tar 

stilling til om man ønsker en brøyteavtale eller ikke. 

 

3.1.4. Samarbeid med andre velforeninger 

Velforeningene i Ringsakerfjellet (VIR) er et utvalg som består av en representant fra styret 

i hver av de 9 velforeningene i fjellet. Utvalget har som tidligere vært koordinert av Erik 

Øiesvold. VIR ivaretar kontakten mot kommunen i saker som er av felles interesse for flere 

eller alle velforeningene i fjellet. Styret ønsker å invitere til et tettere samarbeid fremover 

med våre nærmeste vel-naboer Elgåsen Aksjøen vel og Rømåsen Natrudstilen vel.  

 

3.1.5. SOS (Sjusjøen og Omegn Skiforening) 

Det har vært avholdt 2 styremøter, ett etter sesongen og ett før sesongstart høsten 2023. 

Med bakgrunn i gjennomføringen og økonomien for løypekjøringa sesongen 2022/23, er 

det økonomiske grunnlaget for sesongen 2023/24 tilfredsstillende. 

 

Destinasjon Sjusjøen har fra 01.07 2023 tatt over ansvaret for økonomi, administrasjon og 

praktisk gjennomføring av løypekjøring og utvikling av stinettet på Sjusjøen. Med bakgrunn 

i dette, har styret i SOS nedsatt ei arbeidsgruppe som skal vurdere SOS`s vedtekter, 

organisering og rolle framover. Arbeidsgruppa har hatt ett møte, og jobber videre med 

dette. Sjusjøen Vel har vært en aktiv pådriver både i DS og SOS for å få til denne løsningen. 

 

3.1.6. Arbeidsgruppe for brukerbetaling i Pihl AS 

Sjusjøen Vel er representert med 1 medlem i arbeidsutvalget som består av totalt 4 

personer fra velene i Ringsakerfjellet. Arbeidsutvalget for brukerbetaling har gjennom året 

hatt jevnlig dialog med Pihl AS. Brukerbetaling gjelder i henhold til overenskomsten av 

03.06.2021 utelukkende dekning av kostnader til fellestiltak til hytteveger og vannanlegg. I 

henhold til overenskomsten pkt. 13 kan det avtales spesielle tiltak eller prosjekter som 

nedbetales særskilt, for eksempel gjennomhogst. Regnskapet er vist fram etter behov, og 

utvalget kan bekrefte at selvkostprinsippet for beregning av brukerbetaling er lagt til 

grunn. Utvalget er orientert om at det er et stort etterslep på vedlikehold av vannposter og 
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at gjennomhogst av områder i tillegg vil øke brukerbetaling i de områder dette gjelder. 

Styret vil orientere medlemmene når tiltak er nærmere konkretisert. 

 

3.1.7. Destinasjon Sjusjøen SA 

Styreleder Erik Alver er styremedlem i Destinasjon Sjusjøen SA. Deltakelsen her anses 

som et viktig ledd i styrets arbeid for å utvikle velets tilbud og øke antall medlemmer. Det 

er nært og godt samarbeid med destinasjonsselskapet både om arrangementer, 

markedsføring og andre forhold. Dette arbeidet videreføres. Styret er fornøyd med at 

forslaget fra Sjusjøen Vel om å legge ansvaret for finansiering og administrasjon av 

løypekjøringen inn i Destinasjon Sjusjøen SA nå er vedtatt og iverksatt i praksis.  

 

3.2. Kommunikasjon, informasjon og marked 

Medlemmer i arbeidsgruppa: Marit Holm Karlsen, Wenche Huser Sund, Andrea Kilen, 

Oksana Sevilhaug og Erik Gaalaas Engesveen.  

 

3.2.1. Sjusjøposten 

Vår avtale om utgivelse av Sjusjøposten er dessverre opphørt av praktiske og økonomiske 

grunner for utgiveren GD. Styret har besluttet å fortsette å levere Sjusjøposten på papir 

enn så lenge. Magasinet som skal ut til påske vil være et forsøk på å få dette til med nye 

aktører i alle ledd. Det vil dog være slik at vi må bidra med noe fra fellesskapet for å få 

dette til å gå i hop, og vi må anse det for et prøveprosjekt. Vi diskuterer også muligheten 

for å tilby abonnement for Sjusjøposten til medlemmer i de andre velforeningene i 

Ringsakerfjellet. Alternativet vil på sikt kunne bli et digitalt magasin. 

 

3.2.2. Hjemmesiden 

Vi har i løpet av siste halvår i fjor publisert en ny hjemmeside for velforeningen. Vi har 

vektlagt en mer synlig inngang til medlemssider, der man kan blant annet kan logge seg 

inn og lese Sjusjøposten på nett. Vi har også synliggjort medlemsfordeler. Arbeidet med 

forbedringer og utvikling fortsetter, og vi ønsker gode forslag og bidrag fra medlemmene.  

 

3.2.3. Facebooksiden 

Sjusjøen vel har 3.800 følgere på Facebook. Styret anser dette som en fin kanal for å få ut 

informasjon fra velforeningen, og har blant annet brukt den til å orientere om temamøter. 

Vi ønsker mer aktivitet på siden, og vil be medlemmene bidra med stoff og innspill. 

 

3.2.4. Presse/media 

De siste par årene har interessen fra lokal presse/media avtatt betraktelig. Tidligere var 

lokalavisene til stede på årsmøtene og Ringsaker Blad "strømmet" hele årsmøtet i noen år.. 
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Lokal media er en viktig videreformidler til både medlemmer og andre interessenter, og 

styret vil jobbe for å få fram velets syn i saker som engasjerer dem.  

 

3.2.5. Medlemsverving 

Det er gjennomført "stands" ved Graaten, og på den åpne delen av hjemmesiden går det 

tydelig frem at vi ønsker flere medlemmer, og vi jobber for å få fram i flere kanaler verdien 

av å være medlem. Dette har vært et sentralt tema i styret de siste årene, men foreløpig 

har vi ikke lykkes med å øke medlemsskaren. Gode forslag mottas med takk! 

 

3.2.6. Profilering/markedsføring 

Styret mener en viss profilering er nødvendig for å lykkes med medlemsvekst. Flere 

virkemidler og verktøy kan benyttes, men det koster penger. Vi har besluttet å legge ut 

annonser på Facebook for å verve medlemmer i løpet av vinteren. 

 

3.3. Prosjekter, arrangementer, dugnad 

Medlemmer i gruppa: Bjørn Dalsveen, Kjell Sårheim, Petter Stensby og Terje Antonsen 

 

3.3.1. Prosjekter 

Arbeidsgruppa har gjennomført følgende i 2023:  

- Utskifting av ødelagte rastebord og utsetting på nye steder: 1 bord skiftet ut på 

Vassbakken, og 3 rastebord er satt ut på nye steder: 2 bord foran Kiwi, og 1 bord ved 

høgdebassenget på Storåsen. Bordene er merket med SJUSJØEN VEL. 

- Bidrag til blomsterurner langs Sjusjøvegen gjennom sentrum. 

- Bidrag til julegate/påskegate. 

- Bidrag til Markedsdager ved Sjusjølunga. 

 

3.3.2. Arrangement/dugnader 

Arrangementer/dugnader: Arbeidsgruppa har organisert dugnadshjelp ved følgende 

arrangementer i regi av Destinasjon Sjusjøen: konsert Sjusjølunga, Julemarked Maihaugen, 

og 2 skiskytterarrangementer i Natrudstilen. 11 personer deltok på konserten, mens det var 

veldig liten interesse for de andre arrangementene. Styret håper flere medlemmer vil 

ønske å inngå i en database for medlemmer som kan bidra ved ulike arrangementer. I vår 

database for dugnadsinteresserte personer har vi pr.31.12.23 kun 7 personer 

 

3.4. Medlemsregister, økonomi, regnskap, arkiv etc 

Medlemmer i arbeidsgruppa: Kjell Sårheim, Bjørn Dalsveen, Erik Gaalaas Engesveen og 

Oksana Sevilhaug 
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3.4.1. Medlemsregister 

Medlemsregisteret ble konvertert til nytt system fra 1. januar 2022.  Det nye registeret er i 

stor grad basert på at vi kommuniserer med medlemmene via e-post for de som har 

dette. Første året ble arbeidskrevende da e-post var registrert kun på et mindre antall 

medlemmer. Nå i 2023 har dette fungert meget bra, og vi har kun et fåtall medlemmer 

som vi kommuniserer med pr post. Vi arbeider nå med å få til en god kommunikasjon med 

hjemmesiden vår slik at medlemmene enkelt skal kunne logge seg inn.  

 

3.4.2. Økonomi og regnskap  

Regnskapet føres av Moelven Regnskapsbyrå AS. Fra 1. januar 2022 byttet vi til nytt 

regnskapssystem PowerOffice Go og dette har fungert meget tilfredsstillende begge 

årene vi har benyttet det. Det er mindre arbeidskrevende enn det systemet vi anvendte 

tidligere og deler av funksjonene er automatiserte. 

 

Velets økonomi er meget tilfredsstillende og likviditeten er god. Det vises til 

resultatregnskap med balanse og noter for 2023 for mer informasjon samt til budsjett med 

kommentarer for 2024.  

 

3.4.3. Arkiv 

Sjusjøen vel leier lagerrom hos Ringsakfjellet Drift AS hvor vi oppbevarer både materiell 

og bilag. Med de nye systemene både for medlemsregister og regnskap blir bilagene 

arkivert elektronisk.  

 

3.5. Arbeidsgruppa for utvikling, fjellgrensenettverket, bevaring av åpne 

fjellområder, utbygging i Kroksjøslia, Sjusjøstallen 

Medlemmer i arbeidsgruppa: Tone Munz, Bjørn Dalsveen, Petter Stensby, Erik Gaalaas 

Engesveen og Andrea Kilen 

 

3.5.1. Utvikling 

Ringsaker kommune reviderte kommuneplanens samfunnsdel i mars 2023, og nye 

føringer gjelder fram til 2040. Her står det: på s. 20: 

«Det skal gis mulighet for utbygging av flere hytter i Ringsakerfjellet, men dagens 

yttergrenser for byggeområdene skal ikke utvides innover fjellet og ny 

fritidsbebyggelse skal fortrinnsvis etableres gjennom planlagt fortetting. Sjusjøen skal 

forsterkes som komplett turistdestinasjon. Sammenbygging av fjellet og bygda skal 

unngås, men Mesnali kan utvikles til å bli en sterkere fjelldestinasjon, også med 

fritidsbebyggelse. De sammenhengende natur- og friluftsområdene skal bevares. 

Natur- og friluftsområder skal sikres på tvers av kommunegrensene. Villreinen skal 

sikres livskraftige leveområder. Viktige beiteressurser må ivaretas og konfliktnivået 
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reduseres. Sikre nærfriluftsområder og korridorer for tilgang til sti- og løypenett. 

Utbygging som muliggjør bruk av kollektivtransport, skal prioriteres. Offentlig VA skal 

ikke bygges lenger inn enn til Kroksjødammen» 

 

NY_Kommuneplan_side.INTERAKTIV.pdf (ringsaker.kommune.no) 

 

Når det gjelder revisjon av kommuneplanens arealdel så startet den prosessen i 2023. (sak 

23/14026) Sjusjøen Vel sendte (sammen med VIR) i juni 2023 innspill til forslag til 

planprogrammet da dette var ute på høring. Vi støttet strategien om å ikke utvide 

yttergrensene for byggeområdene innover fjellet, og at de sammenhengende natur og 

friluftsområdene skal bevares. Fortetting i hytteområdene må reguleres av gode og 

forutsigbare prinsipper, og styret vil vurdere utkast til slike når de blir presentert. Ny 

fritidsbebyggelse i Sjusjøen sentrum må planlegges nøye gjennom en egen 

reguleringsplan. Sentrum bør fortsatt preges av det opprinnelige setermiljøet selv om det 

moderniseres og fortettes. I september 2023 ble planprogrammet vedtatt i 

kommunestyret og føringene fra kommuneplanens samfunnsdel ble videreført også i 

dette planprogrammet. Kommunen planlegger å sende ut forslaget til ny arealplan på 

høring sommeren 2024. Her vil Sjusjøen Vel komme med innspill Styret er skeptisk til 

planer fra Pihl AS om utbygging ved Tokstadmyra og ønsker å se nøye på forslag til 

utbygging der så snart dette foreligger.  

 

3.5.2. Fjellgrensenettverket 

Fjellgrensenettverket i Lillehammer, Ringsaker og Øyer har tilslutning som spenner fra 

hytte- og velforeninger til frilufts- og naturvernorganisasjoner. Nettverket arbeider for en 

mer helhetlig og langsiktig forvaltning av det sammenhengende fjellområdet hvor disse 

tre kommunene har felles kommunegrenser, Formålet er å sette grenser for utbygging, og 

sikre ivaretakelse av viktige natur- og friluftslivsområder for allmennheten. 

 

Forankringsnotat mai 2022 - FJELLGRENSENETTVERKET I LILLEHAMMER RINGSAKER OG 

ØYER (002) (4).pdf 

 

Praktisk påvirkningsarbeid utføres i regi av en arbeidsgruppe der Sjusjøen Vel for tiden har 

med en representant. Nettverket har en åpen Facebook-gruppe. Nettverket arrangerte i 

november et informasjons- og drøftingsmøte for representanter fra de tilsluttede 

foreningene. Her deltok styreleder fra Sjusjøen Vel. Arbeidsgruppa har erfaring og 

kompetanse som velet kan benytte og søke råd hos i saker som omhandler natur og friluft 

i fjellet. Det ble på møtet enighet om å se nøye på nettverkets mandat og oppgaver.  
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3.5.3. Utbygging av Kroksjølia 

Virksomheten i Kroksjølia har vært minimal siden 2019 da det ble innført byggestopp som 

skyldtes vann- og kloakkproblematikk. Byggestoppen ble opphevet av kommunen i 2023 

og det må forventes en betydelig økning i aktiviteten i årene som kommer, da det fra 

grunneiers side er søkt om bygging av 97 hytter i Kroksjølia. Styret og arbeidsgruppa vil i 

fremtiden være spesielt oppmerksom på grunneiers lovnad om avbøtende tiltak for 

trafikk/støy i årene framover. Forebyggende tiltak som ble lovet i 2023 er fortsatt ikke på 

plass og blir fulgt opp. 

 

3.5.4. Sjusjøstallen 

Prosjektet har stått stille i påvente av opphevelse av byggestoppen. Den er nå opphevet 

og arbeidet med prosjektet vil ifølge Pihl nå tas opp igjen. Arbeidsgruppen vil følge med 

og er lovet innsyn og deltakelse i utviklingen av prosjektet. 

 

3.6. Bevaring av åpne fjellområder 

Medlemmer av arbeidsgruppa: Tone Munz, Bjørn Dalsveen, Egil Høyem, Einar Prinz Moe 

og Trond Knapp Haraldsen. 

 

Arbeidsgruppa har sitt utspring fra årsmøtet 2020 der gjengroing på Sjusjøen grunnet 

varmere klima ble tatt opp. Medlemmene ønsker at Sjusjøen fortsatt skal være en 

fjelldestinasjon. Gruppas arbeid har siden forrige årsmøte i hovedsak foregått på e-post. Vi 

har deltatt i forberedelse av temamøtet som styret arrangerte 7. oktober om økt 

gjengroing sett i klima- og naturperspektiv. Det var godt oppmøte og stor interesse. 

 

Arbeidsgruppa har gjennom det siste året jobbet med avklaringer inn mot styret og mot 

grunneier Pihl når det gjelder å få startet opp med gjennomhogst i hyttefeltene og vi 

deltok i den forbindelse i møte med styret og Pihl i august.  Målet er at gjennomhogsten 

kan starte sommeren 2024. Det gjenstår formelle avtaler mellom styret og Pihl om 

økonomi, utforming og framdrift av gjennomhogsten, i tillegg til informasjon. Gruppa har 

gjennom artikkel i Sjusjøposten nr, 2- 2023 oppfordret hyttefolk til å arrangere dugnader 

og kutte småtrær i tråd retningslinjer som er utarbeidet sammen med grunneierne. 

 

Styret har i brev til kommunen i august 2023 etterlyst avfallsdeponi for småtrær, kvist og 

avfall etter rydding rundt egen hytte. Styret er informert om dialog med Sirkula om 

utvidelse av arealet på Benstigen til formålet, og det forventes en avklaring før sommeren.  

 

Arbeidet hos Statsforvalteren i Innlandet med ny verneskogforskrift går fortsatt veldig 

sakte. Det har vært lite fremgang i 2023. Styret har derfor i desember 2023 sendt brev til 

kommunen for å be dem vurdere å tillate å felle trær på utvalgte områder over tregrensen 

https://sign.visma.net/nb/document-check/412d682c-4643-452d-81f6-99d4a783d07b
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for å sikre utsiktspunkter. Styret mottok i januar 2024 svar om at kommunen vil avvente vår 

søknad til ny verneskogforskrift for Innlandet foreligger. Arbeidet hos Statsforvalteren er 

nå i gang og det er håp om at forskriften kommer på høring og vedtas i løpet av 2024.   

 

 

Årsmeldingen signeres elektronisk.  

 

14. februar 2024 

 

Erik Alver   Erik Gaalaas Engesveen Terje Antonsen 

Leder    Nestleder   Sekretær 

 

Kjell Sårheim   Petter Stensby   Marit Holm Karlsen 

Kasserer   Styremedlem   Styremedlem 

 

Wenche Huser Sund  Oksana Sevilhaug  

Styremedlem   Styremedlem 

 

Bjørn Dalsveen   Andrea Kilen  

Varamedlem   Varamedlem 
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Regnskap 

2023
Note

Budsjett 

2023
Endring

Regnskap 

2022

Driftsinntekter

Medlemskontingenter 522 000    1 600 000    78 000-      536 707    

Tilskudd fra Ringsaker Kommune 70 000      70 000      -             70 000      

Mva-kompensasjon 65 094      2 30 000      35 094      15 394      

Grasrotandel (Norsk Tipping) 83 597      100 000    16 403-      102 137    

Provisjonsinntekter 56 667      3 50 000      6 667        60 014      

Sum Driftsinntekter 797 358    850 000    52 642-      784 252    

Driftskostnader

Leie av lagerlokale 5 000        4 5 000        -             6 667        

Regnskap og medlemsoppfølging 60 146      90 000      29 854-      86 784      

Økonomisk/juridisk bistand 39 938      5 30 000      9 938        55 924-      

Sjusjøposten -            80 000      80 000-      

Kontingenter 26 306      6 28 000      1 694-        26 306      

Andre driftskostnader 26 431      7 30 000      3 569-        17 298      

Reisekostnader Styret 45 351      40 000      5 351        40 344      

IT-kostnader 97 827      8 80 000      17 827      87 693      

Gaver 3 520        4 000        480-            3 730        

Styremøter/Møter 59 817      45 000      14 817      44 878      

Honorar styremedlemmer 118 000    9 125 000    7 000-        125 000    

Årsmøte 7 154        10 000      2 846-        5 000        

Tema-/Medlemsmøter 5 245        10 000      4 755-        -            

Aktiviteter -            30 000      30 000-      -            

Bankkostnader 2 573        2 000        573            1 191        

Sum driftskostnader 497 308    609 000    111 692-    388 967    

Driftsresultat før bevilgninger 300 050    241 000    59 050      395 285    

Bevilgninger

Destinasjon Sjusjøen SA 250 000    250 000    -             250 000    

Brøttum Røde Kors Hjelpekorps 40 000      40 000      -             40 000      

Sjusjøen Fjellkirke 50 000      50 000      -             50 000      

Lions Club Ringsaker Nord 20 000      20 000      -             20 000      

Egne prosjekt/Andre bevilgninger 36 650      10 80 000      43 350-      64 869      

Sum bevilgninger 396 650    440 000    43 350-      424 869    

Resultat 96 600-      199 000-    102 400    29 584-      

Finansinntekter/-kostnader

Renteinntekter 27 561      15 000      12 561      7 671        

Rentekostnader

Netto finansposter 27 561      15 000      12 561      7 671        

Overskudd /Underskudd - 69 039-      184 000-    114 961    21 913-      

Regnskap for 2023
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Balanse  Pr. 31.12.2023 Note  Pr. 31.12.2022 

Omløpsmidler

Finansielle anleggsmidler

Destinasjon Sjusjøen 840                             840                                     

Sum finansielle anleggsmidler 840                             840                                     

Fordringer/Forskudd

Fordringer andre 27 316                       92 641                                

Forskuddsbetalte kostnader 16 405                       34 098                                

Sum fordringer/forskudd 43 721                       126 739                             

Driftskonto DNB 134 926                     186 401                             

Fastrentekonto DNB 1 169 375                  1 141 813                          

Sum bankinnskudd 1 304 301                  1 328 214                          

Sum omløpsmidler 1 348 022                  1 454 953                          

SUM EIENDELER 1 348 862             1 455 793                    

Egenkapital/Gjeld
Inngående egenkapital 1 439 583                  1 461 496                          

Årets/periodens  resultat 69 039-                       21 913-                                

Egenkapital 1 370 544                  1 439 583                          

Gjeld/Avsetninger

Leverandørgjeld 32 475-                       16 051                                

Gjeld til ansatte/eiere 10 793                       159                                     

Sum Gjeld/Avsetninger 21 682-                       16 210                                

SUM EGENKAPITAL/GJELD 1 348 862             1 455 793                    

sign

Erik Alver

Styreleder

sign

Kjell Sårheim

Kasserer

sign

Marit Holm Karlsen

Styremedlem

sign

Andrea Kilen
Varamedlem

Nestleder

sign

Oksana Sivilhaug

Styremedlem

sign

Petter Stensby

Styremedlem

Balanse pr 31.12.2023

Sjusjøen 14. februar 2024

sign sign

Erik Galaas Engesveen Terje Antonsen

Bjørn Dalsveen

Varamedlem

Sekretær

sign

Wenche Huser Sund

Styremedlem

sign
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Årsregnskapet er satt opp i samsvar med Regnskapsloven og god regnskapsskikk for små foretak. 

Regnskapet er sammenlignet med budsjettet for 2023 og mot regnskapet for 2022

Inntektene er resultatført når de er opptjent og kostnadene er bokført når de er påløpt

Note 1: Medlemskontingent
Medlemskontingenten er betalt kontingent for regnskapsåret. Antall betalende medlemmer er 1305,

i 2022 var det 1341 betalende medlemmer.. Det var budsjettert med 1500 betalende medlemmer. 								

I tillegg er det 25 medlemmer som er kommet til i 2023 men som har fritak for kontingent i 2023

Note 2: Mva kompensasjon
Det er gitt MVA kompensasjon på 8% av kostnadene, budsjettet var  urealistisk lavt. 

(lave forventninger til kompensasjon)

Note 3: Provisjonsinntekter
Provisjonsinntektene er på kjøp våre medlemmer gjør hos Gausdal Landhandleri samt innntekter fra dugnader 

medlemmene har utført. Innntektene fra dugnad er kr 13 500

Note 4: Lagerleie
Gjelder leie av lagerbod for utstyr, rekvisitta, regnskapsbilag m m .

Årlig leie er kr 5000

Note 5 Økonomisk og juridisk bistand
Gjelder utredning vedrørende utløsning av festekontrakter.

Note 6 Kontingenter
Kontingenter er kr 5 000 til Norges Hytteforbund, kr 21 306 til Destinasjon Sjusjøen

Note 7 Andre drisftskostnader
Andre driftskostnader består av kontorrekvisitta, aviser, porto og reklamekostnader

Note 8  IT kostnader
Nytt datasystem for medlemsregisteret ble tatt i bruk fra 1. januar 2022, og avtalen innebar at vi også

skulle utvikle ny hjemmeside. Denne ble forsinket og var ikke som forventet.

Vi valgte derfor å få utarbeidet en ny hjemmeside hos en annen leverandør. 

Regnskapet for 2023 er belastet med kostnader til ny hjemmeside med ca kr 28 000. Den nye siden er nå

operativ. I tillegg ble det tatt i bruk nytt regnskapssystem noe som betyr at vi får lavere kostnader til 

regnskapsføring men noe høyere IT kostnader 

Note 9 Honorare Styremedlemmer 
Utbetalt honorare er kr 7 000 lavere enn bevilgningen og skyldes at ett varamedlem ikke har deltatt

 i styrearbeidet for 2023

Note 10 Egne prosjekter
Det er bevilget kr 20 000 til Destinasjon Sjusjøen til blomsterurner samt til dekorasjoner for jul og påske.

I tillegg er det byttet ut noen bord/rastebenker og det er satt opp noen nye.

Noter til årsregnskapet for 2023
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KONTROLLKOMITEENS RAPPORT FOR 2023 TIL ÅRSMØTET I SJUSJØEN VEL 2024 
 
 

Kontrollkomiteen er oppnevnt av Årsmøtet i Sjusjøen Vel og rapporterer tilbake til Årsmøtet. 
 
Kontrollkomiteens mandat er gitt av Årsmøtet og kan kun endres av Årsmøtet. 
I henhold til Instruks for Kontrollkomiteen § 1 sies det at «Komiteen skal føre tilsyn med at Sjusjøen 
Vel fungerer i samsvar med Vedtektene og Årsmøtets beslutninger».  
 
Sjusjøen Vel´s vedtekter § 1 sier at formålet er «å ivareta medlemmenes interesser på Sjusjøen». 
Det er derfor - for Kontrollkomiteen - nærliggende å tolke vårt mandat dithen at: 
«Kontrollkomiteen har en oppgave i å føre tilsyn med at Sjusjøen Vel fungerer i samsvar med det 
man mener er i medlemmenes interesse og i samsvar med Årsmøtets vedtak – herunder blant annet 
ikke minst Handlingsplanen.» 
 

Kontrollkomiteen er etter vår vurdering - for å gjøre en best mulig jobb mht den oppgaven vi har 
påtatt oss fra Årsmøtet - avhengig av tilstrekkelig og konkret informasjon fra styret om vurderinger, 
veivalg og fremdrift og skal ha mulighet til å få utfyllende svar på spørsmål Kontrollkomiteen har om 
viktige saker styret arbeider med.  
 

Kontrollkomiteen har fått (relativt korte, men greie) referat fra alle styremøter (7) i perioden etter 
forrige Årsmøte. 
Vi har imidlertid ikke kunnet få svar på nødvendige tilleggs-spørsmål.   
 
Kontrollkomiteen har kun fått til ett møte med Styret i arbeidsåret 2023 (dato 22.05). 
Dette møtet gikk bare på at Styret i Sjusjøen Vel ønsket å gjøre endringer i det mandat / de 
instrukser Kontrollkomiteen har fått i oppdrag fra Årsmøtet.  
 

Dette viste seg å være tolkninger fra Sjusjøen Vel´s side som Kontrollkomiteen har vært sterkt 
uenige i. 
 

Kontrollkomiteens «protokoll» med konklusjoner fra dette møtet er dermed gjengitt nedenfor.  
Dette er resultatet av «ønske/krav fra styret i Sjusjøen Vel» som Kontrollkomiteen «måtte ta til 
etterretning». 
 

Kontrollkomiteen har ønsket at medlemmene i Sjusjøen Vel og Kontrollkomiteen skal få god 
informasjon i referat fra styremøter (uten å måtte purre), mulighet til å spørre styret og motta svar på 
våre spørsmål til styret, samt generelt ha en åpen, konstruktiv, effektiv og god dialog mellom styret 
og Kontrollkomiteen. 
 

Slik styret i Sjusjøen Vel ønsker det skal imidlertid Kontrollkomiteen «kun gripe inn i saker som styret 
jobber med som IKKE er forankret i vedtekter og/eller årsmøtevedtak som f.eks. Handlingsplan for 
året» etc. 
 

Kontrollkomiteens rapport / årsberetning ville i så fall måtte begrense seg til at:  
«Slik Kontrollkomiteen har kunnet observere det har ikke styret jobbet med saker som ikke er 
forankret i vedtekter og f.eks. handlingsplan». 
 

Dette har liten mening slik Kontrollkomiteen vurderer det. Det er etter vår oppfatning heller ikke  
i samsvar med det mandat Kontrollkomiteen fikk av Årsmøtet engang på 1990-tallet og som har vært 
praktisert siden. 
 
 

 
PROTOKOLL ETTER MØTE I KONTROLLKOMITEEN 31.05.2023 



 

Kontrollkomiteen viser til møte med Sjusjøen Vel 22.5. 
Vi har senere fått tilsendt Sjusjøen Vels oppsummering fra møtet datert 24.5. 
 

Kontrollkomiteen er nok ikke enige i de nye tolkninger av «instruks for Kontrollkomiteen» som 
Sjusjøen Vel legger til grunn. 
 

Kontrollkomiteen mener det må være Årsmøtet i Sjusjøen Vel som eventuelt må definere nye 
rammer / endringer i Kontrollkomiteens instruks. 
 

Kontrollkomiteen ønsker imidlertid å lande den meningsutveksling som har funnet sted mht 
konsekvensene av Sjusjøen Vels holdning til Kontrollkomiteens rolle. 
 

Kontrollkomiteen «har måttet ta til etterretning at»: 
 

- Sjusjøen Vel vil besørge nye og forbedrede rutiner mht oversendelse av referat fra sine styremøter 
- Sjusjøen vel ønsker ikke at Kontrollkomiteen kommer med innspill, kommentarer, spørsmål eller  
  forslag i forbindelse med referatene eller aktuelle sentrale saker styret i Sjusjøen Vel arbeider med 

- Kontrollkomiteens medlemmer kan gjøre henvendelser til Styret i Sjusjøen Vel som    
  enkeltmedlemmer, men ikke som Kontrollkomite. 
- Kontrollkomiteens sender en årlig rapport - til Årsmøtet  
 

- Sjusjøen Vel ønsker at Kontrollkomiteen «kun skal gripe inn i saker som styret jobber med    
  som IKKE er forankret i vedtekter og/eller årsmøtets vedtak som f.eks. Handlingsplan for året». 
  
 

Kontrollkomiteen vil på samme måte som de tre tidligere år legge frem sin rapport for Årsmøtet i 
2024. Vi vil da gjengi de punkter som er nevnt ovenfor og som Kontrollkomiteen har måttet ta til 
etterretning.  
 

Kontrollkomiteen har imidlertid i februar 2024 i møte på Moelv (7.2) fått en kort og grei gjennomgang 
fra deler av styret mht utkast til årsberetning, budsjett, regnskap, og senere også fått tilsendt utkast til 
handlingsplan for 2024 og ny strategiplan som skal legges frem for årsmøtet. Kontrollkomiteen ba om 
at Styret utdypet sine beskrivelser og vurderinger overfor Årsmøtet. 
 
Kontrollkomiteen har nå fungert i 4 år. Oppfølgingen av vårt mandat fungerte på en aldeles utmerket 
måte de to første årene. 
 
Kontrollkomiteen har meddelt Valgkomiteen at vi ikke ønsker gjenvalg. 
 
 
 
 

vennlig hilsen  
Kontrollkomiteen 19. februar 2024 
  
 
 

Egil Høyem         Steinar Afseth    Halvor Møllerløkken  
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Notat 
 
Til:  Årsmøtet 
 
Fra: Styret  
 
Dato: 26. februar 2024 
 
Emne:  Styrets kommentar til rapport fra kontrollkomiteen for 2023 
 
 

Styret viser til rapporten fra kontrollkomiteen utsendt sammen med innkallingen til årsmøtet. 

Styret har behov for å knytte kommentarer til rapporten.  

 

Innledningsvis finer styret det nødvendig å gjengi kontrollkomiteens mandat og oppgaver som 

fremgår av instruks vedtatt av årsmøtet 27.7.2013. Styret viser spesielt til følgende bestemmelser i 

instruksen:  

«§ 1 Formål 
Komiteen skal føre tilsyn med at Sjusjøen Vel fungerer i samsvar med 
vedtektene og årsmøtets beslutninger. Komiteen skal også påse at velets 
midler anvendes i henhold til Lov og økonomiske rammer.» 

§ 4 Omfang og oppgaver 
For å ivareta de formål som er beskrevet i § 1 skal komiteen gjennomgå 
styrets protokoller. Komiteen skal forvisse seg om at Velets styre har ordnet 
betryggende bokføring og revisjon av Velets virksomhet og at det hvert år for 
årsmøtet fremlegges et revidert regnskap som viser Velets resultat av driften i 
året og den økonomiske stilling ved årets slutt. 
 
§ 5 Rapportering 
Komiteen skal føre nummerert protokoll over sine forhandlinger. Kopi av 
møteprotokoll skal etter hvert møte sendes til Velets Styreleder og revisor. 
Komiteen skal hvert år avgi beretning til årsmøtet og i denne skal komiteen gi 
uttrykk for om de finner styrets vurdering av Velets økonomiske stilling 
dekkende.» 

 

I kontrollkomiteens rapport for 2023 til årsmøtet, er det dessverre en del innhold som styret finner 

det nødvendig å kommentere. 

 
I avsnitt 5 heter det bl.a.:  
 

«Vi har imidlertid ikke kunnet få svar på nødvendige tilleggs-spørsmål.» 
 

- Styrets kommentar: Dette er ikke korrekt. Kontrollkomiteen har ikke gjort noen 
henvendelser til styret med spørsmål som ønskes besvart i perioden etter møtet i mai 
frem til møtet 7.2.2024. Styret har dessuten selvsagt ikke lagt noen form for begrensninger 
i kontrollkomiteens frihet til å stille spørsmål.  
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I avsnitt 6 heter det:  
 
«Kontrollkomiteen har kun fått til ett møte med Styret i arbeidsåret 2023 (dato 22.05).» 
 

- Styrets kommentar: Det er ikke korrekt at kontrollkomiteen kun har «fått til» ett møte med 
styret i arbeidsåret 2023. Kontrollkomiteen har i tiden etter møtet i mai 2023 ikke gjort noen 
henvendelser til styret med anmodning om noe møte. Det er likevel avholdt 2 møter 
ettersom styret innkalte til møte 7.2.2024 for å informere om styrets arbeid og gjennomgå 
årsregnskap 2023 og budsjett 2024. Styret har ikke hatt behov for ytterligere møter med 
kontrollkomiteen mellom møtet i mai 2023 og møte den 7.2.2024 (se nedenfor).  
 

I avsnitt 6, 7 og 8 heter det:  
 
«Dette møtet gikk bare på at Styret i Sjusjøen Vel ønsket å gjøre endringer i det mandat / 
de instrukser Kontrollkomiteen har fått i oppdrag fra Årsmøtet.  
 
Dette viste seg å være tolkninger fra Sjusjøen Vel´s side som Kontrollkomiteen har vært 
sterkt uenige i. 
 
Kontrollkomiteens «protokoll» med konklusjoner fra dette møtet er dermed gjengitt 
nedenfor.  
Dette er resultatet av «ønske/krav fra styret i Sjusjøen Vel» som Kontrollkomiteen «måtte 
ta til etterretning». 
 

- Styrets kommentar:  
o Det er ikke korrekt at møtet gikk på at styret ønsket å gjøre endringer i mandat og 

instruks. Styret ønsket ingen slike endringer. Møtet ble til etter at styret og 
kontrollkomiteen i samtaler på årsmøtet 2023 var enige om å komme sammen så 
snart som mulig etter årsmøtet for å avklare den uenighet mellom partene som 
var tydeliggjort i rapporten fra kontrollkomiteen til årsmøtet i 2023, og å forsøke å 
komme til enighet om hvordan mandat og oppgaver i instruksen skal forstås og 
praktiseres.  

o Styret har en helt annen virkelighetsoppfatning av konklusjonene på møtet i mai 
2023 en den kontrollkomiteen gir uttrykk for. Styrets klare oppfatning er at partene 
kom til enighet i dette møtet, og at kontrollkomiteen i møtet bekreftet at de sluttet 
seg til den tolkningen som styret gjorde rede for og som fremkommer i styrets 
referat fra møtet. Styret tar således avstand fra kontrollkomiteens formulering om 
at de «måtte ta til etterretning» styrets forståelse av komiteens mandat og 
oppgaver.  

o Protokollen fra møtet utarbeidet av styret vedlegges.  
 

Styret viser til kontrollkomiteens plikt i henhold til vedtektene § 5:  

«Komiteen skal hvert år avgi beretning til årsmøtet og i denne skal komiteen gi 
uttrykk for om de finner styrets vurdering av Velets økonomiske stilling 
dekkende.» 

 

Kontrollkomiteen har ikke i sin rapport avgitt noen slik bekreftelse.  

 

Avslutningsvis vil styret gi uttrykk for at diskusjonene og uenigheten med kontrollkomiteen i det 

siste 1 ½ året om komiteens mandat og oppgaver har vært unødvendig, belastende og 

tidkrevende, og dessuten demotiverende for styrets medlemmer i sitt arbeid.  

 

Et enstemmig styre har suttet seg til innholdet i dette notat. Notatet er elektronisk signert av 

styre- og varamedlemmene.  
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Møte: Kontrollkomite og styrerepresentanter i Sjusjøen vel. 

Sted: Moelv regnskapsbyrå – Kl.15.00-16.45. 

Følgende til stede: Fra kontrollkomite: Egil Høyem (leder), Halvor Møllerløkken og Steinar 

Afseth. Fra SV-styret: Erik Galaas Engesveen, Kjell Sårheim, Petter Stensby, Bjørn Dalsveen 

og Terje Antonsen. 

 

Hensikt: Klargjøring av rolleforståelse/arbeidsform mellom styre og kontrollkomite. 

 

Erik Galaas Engesveen innledet om bakgrunnen for møtet, nemlig kontrollkomiteens rapport 

til årsmøtet 2023, som etter styrets syn hadde et innhold langt utenfor kontrollkomiteens 

instruks og mandat. Det var derfor et sterkt behov for å bli enige om grensene for hva 

kontrollkomiteens oppgave er. 

 

Egil Høyem redegjorde så for hvordan han, og resten av kontrollkomiteen, mente deres 

oppgave var. 

 

Samtlige tilstedeværende klargjorde så for sitt personlige syn på hvordan vedtekter og 

instruks skulle tolkes, før det ble åpnet for diskusjon og synspunkter. 

 

Konklusjon: 

Full enighet ble vel ikke oppnådd, men kontrollkomiteen ga aksept for at i fremtiden skal 

følgende tolkning av instruksen gjelde: 

Kontrollkomiteens rammer for sitt virke er å påse at styrets arbeid er forankret i 

vedtekter og årsmøtevedtak (i praksis handlingsplan). Videre påse at velets midler 

anvendes i henhold til budsjett og økonomiske rammer. 

 

I praksis betyr det at kontrollkomiteen skal gripe inn om styret setter i verk tiltak som ikke er 

forankret i det nevnte over. Dommen over styrets arbeid, fremgang og resultater på de 

forskjellige arbeidsområdene, er det våre medlemmer som skal felle under årsmøtet – i form 

av ris, ros, og i ytterste fall mistillitt. Noe også kontrollkomiteens medlemmer har anledning 

til, men da som privatpersoner – ikke kontrollkomite. 

 

Som alle våre medlemmer har kontrollkomiteens medlemmer også selvfølgelig rett og 

mulighet, som privatpersoner, å stille spørsmål, komme med gode forslag, eller reise kritikk 

på våre temamøter, eller andre kommunikasjonskanaler åpne for SVs medlemmer. 

 

 



 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

Strategiplan 2025 – 2027 
 

Sjusjøen Vel 
 

Vedtatt av styret 14.2.2024, og av årsmøtet 23.3.2024 
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1. Om strategiarbeidet og strategiplanen 

Strategiplan for Sjusjøen Vel for perioden 2022-2024 ble vedtatt på årsmøtet 9.4.2022.  
 
Arbeidet med strategiplan for neste 3-års periode 2025-2027 startet ved gjennomføring av 
strategisamling 27. – 28. oktober 2023. På samlingen gjorde styret en ny analyse av nåsituasjonen 
ved en SWOT som er gjengitt i vedlegg 1. Deretter behandlet styret flere konkrete saker med 
fokus på hovedmål for hva velet skal oppnå, kartlegging av interessenter, og ulike strategier for å 
nå målene.  Styret mener et felles strategiarbeid bidrar til trygghet og fokus i styrearbeidet for 
Sjusjøen Vel, og vil fortsette å ha en årlig strategisamling for styret.  
 
Styret har i etterkant av samlingen jobbet videre med dokumentet, og presenterer her 
strategiplanen for 2025-2027. Med grunnlag i denne utarbeider styret en årlig handlingsplan for 
behandling på hvert årsmøte, i henhold til vedtektenes bestemmelser. På årsmøtet 23.3.2024 vil 
styret dermed legge frem både strategiplan for 2025-2027 og handlingsplan for 2024.  
 
 
 
2. Hovedmål: hva skal Sjusjøen Vel jobbe for å oppnå? 

Sjusjøen Vel (SV) er en interesseorganisasjon for fritidsboligeiere på Sjusjøen som jobber for  
 

1. En forsiktig utvikling på Sjusjøen som tar hensyn til medlemmenes interesser  
2. Å påvirke tilretteleggingen av friluftsliv uten for mye inngripen i naturen 
3. At Sjusjøens kulturarv og egenart som setergrend blir ivaretatt 
4. Å ivareta medlemmenes interesser i saker som berører fellesskapet  

 
Dette gjør vi gjennom å  
 

1. Ha en stor nok medlemsmasse til at vi blir lyttet til 
2. Ha god dialog med medlemmene, grunneiere, andre vel, kommuner og 

kommersielle aktører 
3. Være tydelige på hva vi mener, og hva vi får til 

 
 
 
3. Målgrupper og interessenter 

Våre målgrupper fremgår av interessentkart som følger som vedlegg 2. Vår viktigste målgruppe er 
nåværende og fremtidige eiere av fritidsboliger i prioritert rekkefølge:  

A. Nåværende medlemmer 
B. Fritidsboligeiere på Sjusjøen uten medlemskap i velet 
C. Neste generasjon, som etter hvert skal overta fritidsboligen 
D. Andre fjellbrukere (primært interessante som potensielle kjøpere av fritidsbolig) 

 
 
 
4. Visjon og kjerneverdier  

Visjon: Vi samles om gode fritidsopplevelser 
 
Kjerneverdier: (som skal kjennetegne velets styre og arbeidsgruppers medlemmer) 

- Lyttende 
- Løsningsorientert 
- Kompetent 

 
 
 

https://sign.visma.net/nb/document-check/a85d3cd7-8458-4ad0-b914-c2b6dc36801a

Electronically signed / Sähköisesti allekirjoitettu / Elektroniskt signerats / Elektronisk signert / Elektronisk underskrevet

www.vismasign.com



Sjusjøen Vel    Strategiplan 2025-2027   Side 4 av 5 
 

5. Strategier for å nå hovedmålene 

 
a. Tilrettelegge for friluftsliv 

 
I. Stier 

- SV skal påvirke valg av videre utvikling av stinettet på Sjusjøen 
- SV er positive til at det kan anlegges noen flere traseer med gruset sti og klopping for å 

styrke omdømmet som sommerdestinasjon. Slike nye traseer må vurderes som del av en 
helhetlig plan for stier i området. Planen må ta hensyn til vern av naturen, samtidig som 
den ivaretar brukernes ulike behov.  

 
II. Løypekjøring 

- SV skal fremme og delta i reell debatt om hvilke løyper som skal kjøres og eventuelle 
forutsetninger som for eksempel tidsavgrensninger  

- SV mener prinsipielt at løypenettet ikke skal utvides uten at det foreligger en sikker 
finansiering av økte kostnader til løypekjøring.  
 

 
b. Ivareta Sjusjøens egenart under utbygging og utvikling 

 
- Utbygging ved fortetting i gamle hytteområder bør skje svært forsiktig.  
- SV ønsker ikke ny utbygging i urørt natur på fjellet.  
- Videre utbygging av hytter eller leiligheter må eventuelt skje i lavereliggende områder og 

ikke videre innover i de åpne fjellområdene. 
- SV ser det som uheldig at skiløypetraseer brytes av flere bilveier 

 
 

c. Samarbeid med grunneiere og offentlig myndighet 

 
Grunneierne  

- Ha god og åpen dialog 
- Kommunisere ved behov 
- Være aktivt medvirkende til at det blir inngått gode avaler som berører fritidsboligeiere 

Ringsaker kommune:  
- Ha god og åpen dialog 
- Kommunisere ved behov og følge med på planprosesser for å gi innspill på vegne av 

velets medlemmer 
- Prioritere at innspill gis i samarbeid med flest mulig vel i regi av VIR (Velene i 

Ringsakerfjellet) 
Annen offentlig myndighet 

- Være representert i Fjellgrensenettverket 
- Kommunisere med Statsforvalteren i Innlandet og Innlandet fylkeskommune  

 
 

d. Samarbeid med andre velforeninger 

 
- SV ønsker å samarbeide godt med andre vel i saker som har felles interesse, spesielt med 

nabovelene EAK og RNV.  
- SV ønsker at alle innspill til offentlig myndighet i spørsmål og saker som er relatert til hele 

fjellet skjer via VIR; herunder høringsinnspill til kommunedelplanens samfunnsdel og 
arealdel.  

- SV ønsker å medvirke til at alle grunneierne i fjellet håndterer og praktiserer på lik måte 
innholdet i overenskomsten med prinsipper for brukerbetaling for veg og vann som alle 
grunneiere og berørte vel har signert i 2021.  
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e. Samarbeid med Destinasjon Sjusjøen SA 

 
- SV skal være pådriver og aktiv samarbeidspartner for gjennomføring av aktiviteter og 

arrangementer på Sjusjøen som gjennomføres i regi av Destinasjon Sjusjøen SA  
 

 
f. Kommunikasjon 

 
- SVs kommunikasjonsstrategi skal bidra til å realisere målene i strategiplanen. Konkrete 

aktiviteter beskrives i den årlige handlingsplanen, og baseres på følgende prinsipper: 
- SVs styre kommuniserer med interessentene på en måte som bidrar til å nå hovedmålene.  
- SVs kommunikasjon bidrar til å verve nye og beholde eksisterende medlemmer, ved at 

- medlemmene har tilgang på informasjon om velets arbeid og medlemsfordeler  
- medlemmer, grunneiere og kommuner vet hva velet mener og har oppnådd av 

resultater i aktuelle saker 
- SV er til stede i de kanalene medlemmer og mulige medlemmer forventer å finne 

informasjon fra velet, etter en kost-nyttevurdering. 
- Kommunikasjonsarbeidet er kjennetegnet av visjonen og kjerneverdiene. 

 
 

g. Økonomi 

 
- SV skal ha forsvarlig drift av velet og god økonomistyring 
- SV skal benytte hensiktsmessige datasystemer som kommuniserer med velets 

medlemsregister 
 
 
6. Behandling av strategiplanen 

 
Strategiplanen utarbeides for rullerende treårsperioder, og fremlegges for godkjenning av 
årsmøtet hvert tredje år. Planen for neste planperiode 2028-2030 skal legges frem for behandling 
av årsmøtet våren 2027. 
 
Styret vil på hvert årsmøte i henhold til vedtektene fremlegge årlige handlingsplaner for 
godkjenning. Handlingsplanene vil være forankres i den til enhver tid gjeldende strategiplan.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vedlegg:  
 
1. SWOT 

2. Interessentkart 
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Handlingsplan 2024 

 
Det er vedtektsfestet at årsmøtet vedtar styrets handlingsplan for det nye driftsåret. 
Samtidig vedtar årsmøtet budsjett med bevilgninger slik at styrets økonomiske spillerom 
er ganske avgrenset. Følgelig vil en handlingsplan bli av en mer generell karakter og 
beskrivelse. 
 
Hva styret til enhver tid skal bruke tid på vil være avhengig av hvilke saker som er på 
dagsorden og som berører våre medlemmer. Styret vurderer det slik at følgende saker, 
strukturert i henhold til strategiplanens punkt 4, vil være prioritert kommende 
styreperiode:  
 
1. Ivareta Sjusjøens egenart interesser under utbygging og utvikling 

a. Gi uttalelser og sende skriftlige innspill i saker som berører våre medlemmers 
felles interesser 

b. Engasjere oss med arbeidsgrupper oppnevnt av styret, i alle viktige 
utbyggingsforslag, som f.eks. utbygging på Tokstadmyra, Kroksjølia, Storåsen, 
Sjusjøen Sentrum, Sjusjøstallen m. fl.  

c. Gi uttalelser i spørsmål som angår drift og utvikling av stier og løypetraséer 
d. Delta i fjellgrensenettverket 
e. Følge opp offentlig myndighet i arbeidet med revidering av ny 

verneskogforskrift 
f. Øve påtrykk for å oppnå siktsoner som gir utsikt på utvalgte plasser mot fjellet 
g. Inngå avtaler med grunneierne for gjennomføring og finansiering av 

gjennomhogst i hyttefeltene i 2024-2026 
2. Samarbeid med grunneiere og offentlig myndighet 

a. Delta på møter i regi av grunneiere og offentlig myndighet 
b. Holde løpende god dialog med grunneiere og kommunal ledelse 

3. Samarbeid med andre velforeninger 
a. Innlede samtaler med Rømåsen og Natrudstilen Vel og Elgåsen, Aksjøen og 

Kuåsen vel om samarbeid i saker av felles interesse 
b. Støtte arbeidet i VIR (Velene i Ringsakerfjellet), og gi nødvendige innspill og 

uttalelser i alle spørsmål som angår kommunens arealplanlegging 
4. Samarbeid med Destinasjon Sjusjøen SA (DS) 

a. Prosjekter 
- Vi fortsetter arbeidet med å skifte ut rastebord vi får melding om/oppdager 

er ødelagt 
- Bidra med tilskudd til pynting og forskjønning på Sjusjøen 

b. Arrangement og dugnad 
- Samarbeide med DS om deres arrangementer, og om mulig engasjere våre 

medlemmer i dugnadshjelp 
- Bidra til igangsettelse av det tradisjonelle påskeskirennet f.o.m. påsken 2025 

i regi av DS, og forberede dette ved å etablere en rennkomite i SV og starte 
planlegging sammen med DS i 2024 

- Bidra til igangsettelse av fiskekonkurranse i oktober f.o.m. 2025, og 
forberede dette ved å etablere en komite i SV og starte planlegging 
sammen med DS i 2024.   



- Utvide vår database for personer som vil delta på dugnader i samarbeid 
med DS 
 

5. Informasjon og kommunikasjon  
a. Levere Sjusjøposten i papirutgaver inntil videre, og selv stille økonomisk 

garanti for dekning av kostnader til utgivelse av de første 2 numre i 2024 
b. Aktivitetskalender:  

 
Aktivitet Dato/tid 

Markedsundersøkelse 1. halvår 2024 

Annonse i Sjusjøen Helt naturlig 9. februar 

Oppdatere plakater/flyers Uke 6 

Stand på Kiwi Uke 8 

Årsmøte 23. mars 2024 

Hyttemesse 5. – 6. april 

Temamøte April 

Redaksjonell omtale September 

Stand på Kiwi Uke 40 

Temamøte Oktober 

Oppdatere hjemmesider Løpende 

Kafé SV – møt representanter fra 
styret i SV 

Juni, september, november 

Få på plass flere medlemsfordeler Kontinuerlig 

Promotere medlemsfordeler i 
Norsk Hytteforbund 

Årsmøte, temamøter og hjemmeside 

Verve «ambassadører» bl.a. på 
årsmøtet 

Årsmøte, temamøter og hjemmeside 

 
6. Økonomi 

a. Benytte Moelv Regnskapskontor for løpende regnskapsføring 
b. Regnskap føres i regnskapssystemet PowerOffice 
c. Kasserer holder løpende kontakt med regnskapsfører og fremlegger 

økonomirapporter til styret hvert kvartal, og ellers ved behov 
d. Alle kostnader skal godkjennes av 2 personer. Den i styret som er relatert til 

bestillingen av varer og tjenester som fakturaen angår skal attestere bilaget. 
Deretter sørger kasserer for anvisning/utbetaling.  



Tekst
Forslag 

Budsjett 2024
Regnskap 2023 Endring

Driftsinntekter

Medlemskontingenter 700 000         522 000            178 000   

Tilskudd fra Ringsaker Kommune 90 000           70 000              20 000     

Mva-kompensasjon 60 000           65 094              5 094-        

Grasrotandel (Norsk Tipping) 84 000           83 597              403           

Provisjonsinntekter/andre inntekter 50 000           56 667              6 667-        

Sum Driftsinntekter 984 000         797 358            186 642   

Driftskostnader

Leie av lagerlokale 5 000              5 000                -            

Regnskap og medlemsoppfølging 65 000           60 146              4 854        

Økonomisk/juridisk bistand -                  39 938              39 938-     

Sjusjøposten 80 000           -                    80 000     

Faglig bistand 40 000           -                    40 000     

Kontingenter 30 000           26 306              3 694        

Andre driftskostnader 40 000           26 431              13 569     

Reisekostnader Styret 45 000           45 351              351-           

IT-kostnader 77 000           97 827              20 827-     

Gaver 5 000              3 520                1 480        

Styremøter/Møter 60 000           59 817              183           

Honorar styremedlemmer 125 000         118 000            7 000        

Årsmøte 10 000           7 154                2 846        

Tema-/Medlemsmøter 10 000           5 245                4 755        

Aktiviteter 30 000           -                    30 000     

Bankkostnader 3 000              2 573                427           

Sum driftskostnader 625 000         497 308            127 692   

Driftsresultat før bevilgninger 359 000         300 050            58 950     

Bevilgninger

Destinasjon Sjusjøen SA 250 000         250 000            -            

Brøttum Røde Kors Hjelpekorps 40 000           40 000              -            

Sjusjøen Fjellkirke 50 000           50 000              -            

Lions Club Ringsaker Nord 15 000           20 000              5 000-        

Egne prosjekt/Andre bevilgninger 100 000         36 650              63 350     

Sum bevilgninger 455 000         396 650            58 350     

Resultat 96 000-           96 600-              600           

Finansinntekter/-kostnader

Renteinntekter 35 000           27 561              7 439        

Rentekostnader

Netto finansposter 35 000           27 561              7 439        

Overskudd /Underskudd - 61 000-           69 039-              8 039        

Forslag  til budsjett for 2024



Medlemskontingent:

Tilskudd fra Ringsaker Kommune:

MVA Kompensasjon:

Grasrotandel Norsk Tipping:

Provisjonsinntekter:

Sum inntekter:
Sum inntekter ender opp på kr 984 000 og økningen skyldes i hovedsak økt medlemskontingent.

Regnskaps og medlemsoppfølging:
Som i regnskapet for 2022 er postene for  regnskap, fakturering og medlemsoppfølging slått sammen

og er på nivå med regnskapet for 2022

Sjusjøposten:
Det er usikkerhet om inntektene fra annonsesalg vil dekke kostnadene med fortsatt utgivelse 

Faglig bistand:
Det er i budsjettet foreslått å avsette et beløp til faglig bistand, beløpet er for å kunne

leie inn bistand i forbindelse med utviklingen på Sjusjøen

Andre driftskostnader:
Kostnadene er økt noe bl a ut fra at vi bør anskaffe nytt utstyr til profilering

IT kostnader:
Det er budsjettert med årskostnader til regnskapssystemet, medlemsregisteret og hjemmesiden 

samt transaksjonskostnader. I tillegg er det budsjettert med ca kr 10 000 i konsulentkostnader

Styrehonorar
Honoraret er satt opp med samme beløp som i 2023, det er valgkomiteen som 

fremmer forslag til styrehonorare.

Driftskostnadene er økt med vel kr 127 000  fra regnskap for 2023

Bevilgninger
Bevilgningene er holdt uendret for Destinasjin Sjusjøen, Brøttum Røde Kors og Sjusjøen Fjellkirke

Bevilgningen til Lions club Ringsaker Nord er redusert noe på grunn av lavere aktivitet.

Forslag til budsjett for egne prosjekter er til utskifting av utstyr/hjelp til profilering av Sjusjøen vel, 

profilering av Sjusjøen, samt støtte til andre tiltak som oppstår gjennom året.

Budsjettet er gjort opp med et underskudd på kr 61 000

Driftskostnader/bevilgninger

av Sjusjøposten på papir. Det gikk greit i 2023, men vi har valgt å budsjettere med et beløp

også for 2024

Dette er provisjon fra Gausdal Landhandleri av det som våre medlemmer handler. Beløpene er redusert 

de siste årene. Årsaken er lavere omsetning til medlemmene noe vi antar skyldes lavere aktivitet 

trolig på grunn av dyrtid og kanskje noe på grunn av byggestoppen.

Styret vil anmode alle våre medlemmer til å registrere seg som medlem hos Gausdal Landhandel slik at 

alle kjøpene blir med i beregnkngen av provisjonsinntektene.

håper/forventer at vi blir tildelt midlene slik at tiltakene kan gjennomføres.

Som frivillig organisaajon har vi ikke fradrag for merverdiavgift, men kan søke om kompensasjon.

Budsjettet er satt opp ut fra hva vi tidligere år har fått innvilget.

Beløpene har gått ned noe de siste årene , men vi har valgt å budsjettere med uendret nivå.

Styre vil vurdere å anmode medlemmene å gi grasrotandelen fra sin tipping til velet.

Kommentarer til budsjett for 2024

Etter forslag fra styret vedtok årsmøte i 2023 å øke medlemskontingenten fra kr 400 til kr 500 fra 2024. 

Det er budsjettert med 1 400 medlemmer, en økning på 70 medlemmer fra 2023

Ringsaker kommune gir tilskudd til velforreningene i fjellet etter søknad.

Vi legger opp til å søke om tilskudd på kr 90 000 til ulike tiltak i vårt område på Sjusjøen og

Inntekter



Valgkomiteens innstilling -  Sjusjøen Vel - årsmøte 23.mars 2024 

Styret: 

Erik Alver   leder  gjenvalg  2 år 

Erik Gaalaas Engesveen  nestleder ikke på valg   1 år 

Per Holdø   sekretær ny   2 år 

Oksana Sevildhaug  kasserer ny   2 år 

Inger Warendorph  styremedlem ny   2 år 

Jon Andersen   styremedlem ny     2 år 

Anne Bi Hoffsten  styremedlem ny   2 år  

Erik Weisser-Svendsen  styremedlem ny   2 år 

 

Varamedlemmer: 

Bjørn Dalsveen   varamedlem  ikke på valg  1 år 

Andrea Kilen   varamedlem ikke på valg  1 år 

 

Revisorer: 

Martin Lie   revisor  gjenvalg   1 år 

Erik Frøshaug   vararevisor gjenvalg   1 år 

 

Kontrollkomite: 

Jan Ove Holmen  leder  ny   1 år 

Terje Antonsen   medlem ny   1 år 

Dag Landmark   medlem ny    1 år 

 

 

Valgkomiteen innstiller på at styrehonoraret holdes uendret på kr 125.000. 

 

Tone Munz   Ole Petter Gundersen  Geir Frøshaug 

leder    medlem   medlem 

 

 

 




